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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint milyen hatással van a pedofil és ahhoz 
valamilyen módon kapcsolódó bűncselekmények felderítésére, ha az áldozatoknak attól kell 
rettegniük, hogy a köztársasági elnök kegyelemben részesíti az elkövetőket, akik így 
visszatérhetnek és bosszút állhatnak rajtuk? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
“Magyarország alapértékeivel nem összeegyeztethető az, hogy magyar állampolgárok a 
kizsákmányolás bármely formájának vagy kiskorúak a gyermekprostitúció áldozatává váljanak. A 
gyermekek szexuális célú kizsákmányolása semmilyen formában nem elfogadható” – Ezt a választ 
adta ön 2019. október 11. a K/7565/1. számú parlamenti válaszában.
 
Mint ahogyan akkor is és azóta mindig, természetesen egyetértünk Miniszter Úrral. A gyermekek
kizsákmányolása,  különösen  szexuális  kizsákmányolása  nem maradhat  büntetlenül.  Éppen ezért
érthetetlen, hogy mi vezette a köztársasági elnököt akkor, amikor a kegyelmi kérelem elbírálásáról
szóló KEH/2787-6/2023. számú határozatával kegyelmet adott a Kúria előtt Bfv.III.1.191/2022/13.
számú ügy II.  rendű terheltjének 2023.  április  27.  napján.  Az ügy II.  rendű terheltje  a  bicskei
gyermekotthon volt igazgatóhelyettese, aki fedezni próbálta pedofil főnökét úgy, hogy az otthonban
élő,  rábízott  gyerekeket  vesztegetni,  kényszeríteni  próbálta.  Az  elnöki  kegyelem  ráadásul  a
foglalkozástól eltiltásra és a büntetett előélethez fűződő hátrányokra is kiterjedt. Ez azt jelenti, hogy
az illető visszamehet gyermekekkel foglalkozni.
 
A konkrét ügyben az látható, hogy a II. rendű terhelt is kizsákmányoló magatartást tanúsított azért,
hogy a főnöke pedofil bűncselekményeit titokban tartsa, hogy főnökét mentse a felelősségre vonás
alól.  Érthetetlen  továbbá az  is,  hogy az akkori  kollégája,  Varga Judit  hogyan jegyezhette  ezt  a
döntést ellen igazságügyért felelős miniszterként.
 



Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:
1. Ön szerint milyen hatással van a pedofil és ahhoz valamilyen módon kapcsolódó 

bűncselekmények felderítésére, ha az áldozatoknak attól kell rettegniük, hogy a 
köztársasági elnök kegyelemben részesíti az elkövetőket, akik így visszatérhetnek és 
bosszút állhatnak rajtuk?

2. Ön szerint morálisan és jogilag elfogadható-e a kegyelmi határozat meghozatala, illetve 
annak ellenjegyzése?

3. Ön ellenjegyezné-e ezt a kegyelmi határozatot?
4. Ön elfogadná-e, hogy a gyermekei olyan iskolába járjanak, amelynek igazgatóhelyetteséről

tudja, hogy nemcsak, hogy nem jelenti fel a pedofíliát, hanem kifejezetten akadályozza 
annak felderítését?
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